
Årsberetning for Skolebestyrelsen på Egelundskolen - Skoleåret 
22/23 
 

Kære alle, 
 
Hermed Skolebestyrelsens årsberetning for skoleåret 22/23.  
Vi har arbejdet hårdt på at støtte og forbedre Egelundskolens miljø og fællesskab. 
Nedenfor en opsummering af vores vigtigste aktiviteter: 
 
1. Seminar for skolebestyrelser. Flere i skolebestyrelsen deltog i et seminar 
faciliteret af Skole og Forældre, hvor vi, som nyvalgt skolebestyrelse, fik mulighed for 
at møde andre skolebestyrelser og udveksle erfaringer. Seminaret gav os nyttig viden 
om vores rolle som forældrebestyrelse og hvordan vi bedst kunne støtte skolen, 
eleverne og forældrene. 
 
2. Høringssvar på budgetkatalog og klub-sammenlægning: Vi tog vores ansvar 
som forældrebestyrelse alvorligt og engagerede os i de aktuelle beslutninger, der 
påvirkede skolens økonomi og organisering. Vi udarbejdede høringssvar, hvor vi 
påpegede vigtige punkter og sikrede, at skolens interesser og behov blev taget i 
betragtning. 
 
I forbindelse med høringsprocessen havde vi en tæt dialog med kommunens andre 
skolebestyrelser og klubbestyrelser  
 
3. Dialogmøder: Gennem dialogmøder med politikere, forældrebestyrelser og 
skoleledelser i kommunen skabte vi en platform for åben kommunikation. Vi 
udvekslede synspunkter, ideer og udfordringer for at opnå bedre samarbejde mellem 
alle involverede parter. 
 
4. Møde med borgmesteren: Formanden og næstformanden repræsenterede 
skolebestyrelsen ved mødet med borgmesteren. Her havde vi en unik mulighed for at 
fremlægge vores perspektiver og bekymringer omkring sammenlægningen af klubber 
og skoler i kommunen. 
 
5. Julekage til lærerne: Vi ønskede at anerkende og takke skolens lærere for deres 
dedikation og arbejdsindsats inden juleferien. Med kage viste vi vores taknemmelighed 
og påskønnelse for deres arbejde. 
 
6. Trafikmøder: Vi tog trafiksikkerhed alvorligt og afholdt møder med forvaltningen 
og politikere for at drøfte udfordringerne omkring morgentrafikken ved skolen. Vi 
arbejder fremadrettet mod at finde løsninger, der kan forbedre sikkerheden for 
eleverne. 
 



7. Oprettelse af Facebookside: I samråd med skolens ledelse besluttede vi at oprette 
en Facebookside for Egelundskolen. Dette tiltag havde til formål at forbedre 
kommunikationen med forældre og elever, så vi kunne dele informationer om 
begivenheder, nyheder og relevante opdateringer.  
 
Vi oplever en positiv modtagelse af Facebooksiden og en stigende aktivitet.  
 
8. Afkortning af skoledagen: Vi støttede beslutningen om at afkorte skoledagen for 
eleverne. 
 
9. Udformning af principper: Som en del af vores opgaver som skolebestyrelse 
udarbejdede vi og fik godkendt de lovpligtige principper i samarbejde med skolens 
lærere. Disse principper fastlagde rammerne for skolens arbejde og pædagogiske 
tilgang. 
 
10. Revision af forretningsorden: Vi gennemgik og reviderede forretningsordenen 
for vores skolebestyrelses arbejde. Dette gjorde vi for at sikre en effektiv og 
velfungerende struktur, der kan støtte vores arbejde bedst muligt. 
 
11. Synlig repræsentation ved E-town: Som en engageret forældrebestyrelse deltog 
vi aktivt i E-town-arrangementet, hvor vi var synligt repræsenteret og støttede skolens 
arrangementer, der fremmer fællesskabet og samhørigheden på Egelundskolen. 
 
Disse indsatsområder afspejler vores forpligtelse til at arbejde sammen med skolens 
ledelse, lærere og forældre for at skabe et positivt og berigende læringsmiljø for alle 
elever på Egelundskolen. Vi ser frem til fortsat at bidrage til skolens udvikling og støtte 
det kommende skoleår. 
 
Med venlig hilsen, 
Skolebestyrelsen på Egelundskolen 
 

 


